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Geacht college,  
beste dames en heren,  
 
Mì Hellemonders verzoekt u vriendelijk voortaan een meerjaren-contract te geven aan de Helmondse 
oliebollen-kraam die al tientallen jaren een 'vaste' winter-seizoens-plek heeft op de kop van de Helmondse 
Markt. 
Ik was zo'n 20 jaar geleden een van de raadsleden die zich toen sterk heeft gemaakt dat Helmonder Harrie 
van Hout met zijn Helmondse oliebollen-kraam niet van de Markt hoefde te verdwijnen. Indertijd vond de 
gemeente dat die kraam niet (meer) op de Markt paste. Naast de politiek hebben ook de Helmondse 
inwoners zich nadrukkelijk uitgesproken dat juist die jaarlijkse winter-oliebollen-kraam nadrukkelijk hoort bij 
de huiskamer van de stad, zoals toen de Helmondse Markt terecht werd, en nog steeds wordt, genoemd. 
"Die zorgt ieder jaar weer voor gezelligheid en een goede sfeer in ons centrum", was het veel gehoorde 
geluid. Alleen vader Harrie kreeg telkens een meerjaren-contract (wij menen 10 jaar?). Zijn opvolger zoon 
Patrick van Hout moet echter ieder jaar weer opnieuw een aanvraag indienen. En dan maar afwachten of het 
hem ook dit jaar weer wordt gegund om op de kop van de Markt te staan?  
 
1. Bent u het met Mì Hellemonders eens dat de Helmondse oliebollen-kraam ieder jaar weer voor een 
belangrijk stuk sfeer zorgt in ons Helmondse centrum?  
2. Bent u het met Mì Hellemonders eens dat daardoor een Helmondse ondernemer aan het werk kan 
blijven?  
3. Bent u bereid, net als in het verleden zijn vader, oliebollen-bakker Patrick van Hout een meerjarencontract 
(bijvoorbeeld van 10 jaar) te gunnen? 
 
In afwachting van een hopelijk positief antwoord.  
Met vriendelijke groet, 
 
Michael Rieter, raadslid Mì Hellemonders. 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. 1. Bent u het met Mì Hellemonders eens dat de Helmondse oliebollen-kraam ieder jaar weer voor 
een belangrijk stuk sfeer zorgt in ons Helmondse centrum? 

 
Jazeker, wij zijn ons daar van bewust. 

 

2. Bent u het met Mì Hellemonders eens dat daardoor een Helmondse ondernemer aan het werk kan 
blijven? 

 
Ja, in maar bij het verlenen van een standplaatsvergunning is het binnen het huidige beleid geen 
toetsingscriteria dat een standplaatshouder een Helmondse ondernemer dient te zijn.  
 

3. Bent u bereid, net als in het verleden zijn vader, oliebollen-bakker Patrick van Hout een 
meerjarencontract (bijvoorbeeld van 10 jaar) te gunnen? 

 
Nee. Wij behandelen alle mensen die een standplaatsvergunning hebben op dezelfde manier. Conform het 
huidige standplaatsenbeleid, dat vastgesteld is in 2008, wordt een standplaatsvergunning telkens voor 
maximaal 1 jaar verleend. Daarbij is er de mogelijkheid om de vergunning te verlengen. Dat geldt voor alle 
standplaatsen en dus ook voor de standplaats van de oliebollenkraam op de Kop van de Markt. Daar komt 
bij dat wij het, gezien alle ontwikkelingen in het centrum, belangrijk vinden om de nodige flexibiliteit te 
houden op de Markt. Een langere vergunningsduur vinden wij op die plek daarom ongewenst.  
 
Overigens zijn wij voornemens om dit jaar het standplaatsenbeleid te actualiseren. In dat traject zullen wij 
ook  aandacht besteden aan de vraag wat voor standplaatsvergunningen in zijn algemeenheid een 
passende vergunningsduur is. Vooruitlopend hierop merken we dat er weinig ondernemers op de wachtlijst 
staan voor sommige standplaatsen. Het is dan ook voorstelbaar om in de actualisatie de mogelijkheid 
meerjarig vergunnen af te wegen, wanneer dit  technisch en juridisch mogelijk is.   
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel                                H.J. de Ruiter 
burgemeester                                                                             secretaris 


